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Protokół Nr XLVIII/2018 

z XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 26 kwietnia 2018 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.05 otworzył 

XLVIII sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Podczas otwarcia XLVIII sesji nieobecny radny Łukasz Orłowski i radna Anna Ślęzak. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

 

Ad. pkt 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XLVIII sesji: 

1. Otwarcie obrad XLVIII sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 

rok oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na 2018 rok,  

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 

2018-2029, 

c) w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 2018 na terenie Gminy Stryków 

oraz określenia sezonu kąpielowego, 

d) zmieniająca Uchwałę Nr XLVII/411/2018 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 

marca 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji w wysokości 

wyższej niż określona w art. 26 ust. 2 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o 

finansowaniu zadań oświatowych, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Stryków, 
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f) w sprawie sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej samodzielnego 

lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

g) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych przy 

pomnikach przyrody, 

h) zmieniającej uchwałę Nr X/80/2003 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 30 

czerwca 2003 roku w sprawie przyjęcia od Skarbu Państwa przez Gminę 

Stryków darowizny nieruchomości na cele publiczne 

i) w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek dotyczący wprowadzenia zakazu 

sprzedaży wyrobów alkoholowych, 

j)  w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

k) w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie nad porządkiem obrad:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących   

   

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Krzysztof Bandurowicz, 

2) Dariusz Dziewulski, 

3) Damian Drzewiecki. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie: 

 13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących   

 

Ad. pkt. 5 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przedstawiając sprawozdanie mówił o 

następujących sprawach: 

 wpłynęły uwagi dot. realizacji zadania budowa domu kultury w Strykowie- w tej 

sprawie odbyło się spotkanie z projektantem, czynione są dodatkowe uzgodnienia w 

sprawie projektu zmierzające do wypracowania stanowiska , które zostanie 

przedstawione radzie do akceptacji, 

 w związku z trudnościami jakie pojawiają się w kwestii realizacji inwestycji budowy 

boisk wielofunkcyjnych przy szkole Podstawowej nr 1 w Strykowie ( dwa przetargi 

nie przyniosły rozstrzygnięcia ze względu na brak ofert), prowadzimy negocjacje z 

podmiotami, które już realizowały takie projekty i robimy wszystko aby zrealizować 

to zadanie w tym roku,  

 realizacji inwestycji a w związku z nimi czynione są podziały nieruchomości, 

wytyczenie zjazdów i nowych dróg do realizacji tych inwestycji. 

Burmistrz Strykowa odczytał podziękowanie Burmistrza Gminy Czersk za udzieloną ze 

strony Gminy Stryków  pomoc po nawałnicach ubiegłorocznych. 

Na salę obrad przybył radny Łukasz Orłowski i radna Anna Ślęzak. 
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Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że brał udział w 

posiedzeniach niektórych komisji merytorycznych rady oraz w przygotowaniu dokumentów 

na dzisiejszą sesję rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że do biura rady wpłynęły 

sprawozdania Miejsko- Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Strykowie z oceny 

zasobów społecznych za 2017 rok oraz pismo Pani Sołtys wsi Bratoszewice dot. ulicy 

Kolejowej w Bratoszewicach. Z pismami można zapoznać się w biurze rady. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja zapoznała się z informacją dot. termomodernizacji 

budynków w Gminie Stryków. W ramach realizacji tego punktu Komisja wizytowała 

budynek Szkoły Podstawowej w Niesułkowie, który jest już po termomodernizacji. Komisja 

opiniowała również na swoim posiedzeniu projekty uchwał, które są tematem dzisiejszej sesji. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia w miesiącu kwietniu 2018 r. i 

zapoznała się z informacją dot. realizacji zadania inwestycyjnego rozbudowa Szkoły 

Podstawowej w Dobrej( Komisja wizytowała szkołę) oraz badała zasadność skargi złożonej 

na Burmistrza Strykowa. 

Komisja zapoznała się również z wnioskiem mieszkańca Gminy Stryków dot. wprowadzenia 

ograniczenia sprzedaży alkoholu na stacji paliw w Sosnowcu. 

Dwa projekty uchwał dotyczące powyższych spraw będą dziś procedowane na sesji. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją dot. funkcjonowania 

oczyszczalni ścieków w Smolicach, możliwościami jej rozbudowy lub budowy nowego 

obiektu oraz opiniowała projekty uchwał na sesję. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja zapoznała się z informacją dotyczącą budowy 

centrum kultury w tym z informacją o złożonych uwagach( pismo Parafii Rzymsko-

Katolickiej w Strykowie).Komisja opiniowała projekt uchwały. 

Na posiedzeniu Komisji obecny był Przewodniczący Koła ZNP w Strykowie Pan Marek 

Nowicki, który występował w sprawie opiniowania przez Związek zapisów w arkuszach 

organizacyjnych szkół dotyczących prowadzenia zajęć.  

Na posiedzeniu Komisja wypracowała stanowisko aby w trybie pilnym przedstawiciele 

organu prowadzącego odbyli spotkanie z Dyrektorami szkół celem wypracowania wspólnego 

stanowiska.  

Ad. pkt. 7 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 

rok oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie na 2018 rok,  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  
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b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 

2018-2029, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3  głosy  wstrzymujące  
 

c) w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 2018 na terenie Gminy Stryków 

oraz określenia sezonu kąpielowego, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał  czy wskazanie jednego kąpieliska oznacza, że na 

pozostałe jest zakaz? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że mamy jedno miejsce, które 

spełnia wymogi. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

 

d) zmieniająca Uchwałę Nr XLVII/411/2018 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 

marca 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji w wysokości 

wyższej niż określona w art. 26 ust. 2 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o 

finansowaniu zadań oświatowych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał  jak to się dzieje, że zmieniamy uchwałę , która  nie 

weszła w życie? 

Pani Anna Sasin Sekretarz gminy Stryków wyjaśniła, że uchwała była objęta w ramach 

nadzoru kontrolą Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, która zakwestionowała jej treść. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał  czy wyrzucenie tego zapisu nie spowoduje tego, że 

uchwała będzie niekorzystna dla gminy? W poprzedniej uchwale był zapis o udzieleniu 

dotacji w konkretnym czasie. Był to zapis zabezpieczający interesy gminy. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków mówiła, że był to zapis niezgodny z 

ustawą i taka była opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  

Ze względu na niezgodność powstałą w liczeniu oddanych głosów Przewodniczący Rady 

Miejskiej zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku :  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

Drugie głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  
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0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  

 

e) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że w podstawie prawnej dla uchwały jest przywołany 

art.27 ustawy o gospodarce nieruchomościami, który mówi, że sprzedaż nieruchomości ma 

mieć formę aktu notarialnego i zwrócił się przed podjęciem uchwały o przeanalizowanie tego 

zapisu, ponieważ według niego ten zapis nijak ma się do kompetencji rady. Radny prosił o 

wykreślenie tego zapisu. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że załącznik graficzny do uchwały jest mało 

czytelny, a  zgodnie z przyjętym wcześniej wnioskiem przez radę załączniki miały być 

przedstawiane tak aby były czytelne. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że w jej ocenie zapis ten w podstawie 

prawnej nie spowoduje nieważności uchwały i jej zdaniem powinien zostać. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący 

 

f) w sprawie sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej samodzielnego 

lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że z tego co rozumie wartość zbywanego mieszkania 

zostanie dopiero określona. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że jest operat szacunkowy. Jest w nim 

określona kwota poniżej której gmina nie może sprzedać. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że dla niego nie jest ten zapis czytelny. Kwota 

została już  określona czy będzie określona w drodze negocjacji? 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że przedmiotowość tej uchwały jest podobna do tej 

poprzedniej ale odnosi się do sprzedaży lokalu mieszkalnego w budynku. Często organy 

nadzoru uchylają całe uchwały ze względu na to, ze rada gminy wchodzi w kompetencje 

organu wykonawczego. 

Art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym odnosi się do 

zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania na czas  oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, o 

ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej; uchwała  rady gminy jest wymagana również w 

przypadku, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony  

zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość; do czasu 

określenia zasad wójt może  dokonywać tych czynności wyłącznie za zgodą rady gminy. 

Dzięki temu przepisowi rada wyraża zgodę lub nie na dana czynność organu wykonawczego. 

Zaproponowana podstawa prawna jest bardzo szeroka i odnosi się do pierwszeństwa nabycia, 

do ustalania ceny sprzedaży. Treść § 1 mówi o tym, że wyraża się zgodę na sprzedaż w 

drodze bezprzetargowej, na rzecz najemcy samodzielnego lokalu mieszkalnego natomiast  

§ 3 i § 4 to są teksty wynikające z odrębnych przepisów prawa. Uważam, że w uchwale 

powinny zostać wykreślone  § 3 i § 4 bo nie mieszczą się w kompetencji rady. 
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Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że w jej ocenie zapis ten jest 

poprawny. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że jest to zawarte w ustawie a jedyną kompetencją rady 

jest to czy wyraża zgodę czy też nie. Organ nadzoru może uchylić taką uchwałę. 

Przewodniczący rady pytał czy nadzór nie uchyli uchwały po wykreśleniu tych dwóch 

paragrafów? Czy poprzednie uchwały też miały takie zapisy? 

Przewodniczący rady zgłosił wniosek aby projekt uchwały był procedowany w ostatnim 

podpunkcie po ustosunkowaniu się projektodawcy do przedstawionych wątpliwości. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że jest biuro prawne , jest akceptacja, to po co wracać do 

poprzednich uchwał?   

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa w swojej wypowiedzi nawiązał do innej 

sytuacji a mianowicie do wypłaty tzw. ,, trzynastek ʼʼ i uchwał tzw. śmieciowych gdzie ten 

sam organ, w tych samych sprawach tematycznych wydawał dla jednych gmin pozytywną 

opinię – dla drugich gmin opinie negatywną. Na zapytanie dlaczego tak się dzieje 

otrzymaliśmy odpowiedź , że jest to zależne od składu orzekającego. W związku z tym nikt 

nie da pewności co do rozstrzygania przez organ nadzoru- jest to kwestia interpretacji.  

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Kacprzaka dotyczący 

wykreślenia z projektu uchwały § 3 i § 4. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

5 głosów za  

5 głosów przeciwnych  

5 głosów  wstrzymujących 

Po głosowaniu Przewodniczący rady poinformował, że wniosek w głosowaniu nie uzyskał 

większości. 

Radny Krzysztof Bandurowicz wnioskował aby zapis w § 4 zostaną określone został 

zmieniony na są określone. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że protokół z rokowań dopiero będzie 

, jego jeszcze nie ma. Jest operat szacunkowy. 

Radny Krzysztof Bandurowicz wycofał wniosek. 

Radny Łukasz Orłowski pytał jak była ostatnia stawka udzielanej bonifikaty? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że w tym lokalu była to 

stawka bonifikaty w wysokości 80% i taką stosujemy. Mimo tego każdy wniosek jest 

traktowany indywidualnie. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał gdzie w treści uchwały jest zapis o prawie  żądaniu zwrotu 

kwoty równej bonifikacie. Jest ten przepis w podstawie prawnej – nie ma go w treści. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa poprosił o przerwę aby merytoryczny 

pracownik mógł wyjaśnić wątpliwości. 

Przewodniczący rady poinformował, że wobec powyższego procedowanie nad uchwałą 

zostaje odłożone na ostatni podpunkt. Rada zajmie się procedowaniem nad pozostałymi 

uchwałami. 

Przewodniczący rady złożył wniosek formalny i poddał go pod głosowanie, aby 

procedowanie nad uchwała odłożyć do ostatniego podpunktu w pkt 7. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

11  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

4 głosy  wstrzymujące 

 

g) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych przy  

pomnikach przyrody, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Damian Drzewiecki pytał dlaczego jest wyznaczony w uchwale taki długi okres 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że mogą z różnych przyczyn 

wystąpić opóźnienia dlatego okres prac jest wyznaczony do końca grudnia 2019 roku. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że w treści uchwały są wskazane działania pielęgnacyjne 

jakie mogą być podejmowane przy tych pomnikach przyrody natomiast w uzasadnieniu do 

uchwały mówi się o działaniach interwencyjnych. Wobec czego te zapisy są niespójne. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że uzasadnienie do uchwały jest 

informacją rozszerzoną dla radnych i nie stanowi załącznika do niniejszej uchwały. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków mówiła, że w uchwale jest zawarty bezpieczny 

termin, który pozwoli na usuniecie odrostów nawet w przyszłym roku. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

 

h) zmieniającej uchwałę Nr X/80/2003 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 30 

czerwca 2003 roku w sprawie przyjęcia od Skarbu Państwa przez Gminę 

Stryków darowizny nieruchomości na cele publiczne, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1   głos  wstrzymujący  
 

i) w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek dotyczący wprowadzenia zakazu 

sprzedaży wyrobów alkoholowych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Wniosek w tej sprawie był omawiany na posiedzeniu Komisji rewizyjnej RM w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1   głos  wstrzymujący  

 

j)  w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku :  

15  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

Skarżąca zgłosiła prośbę o wypowiedzenie się w sprawie skargi, którą złożyła. 
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Przewodniczący rady poinformował Skarżącą, że nad projektem uchwały debatuje rada. 

Skarżąca miała możliwość wypowiedzenia się w tej sprawie na posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej , na której była obecna i uczyniła to. 

Skarżąca mówiła, że nie została powiadomiona o drugim posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący rady mówił, że drugie posiedzenie Komisji Rewizyjnej w sprawie skargi 

zostało wyznaczone na pierwszym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w tej sprawie, w 

obecności Skarżącej więc byłą poinformowana o posiedzeniu. 

Owocem posiedzenia Komisji Rewizyjnej w  dwóch terminach jest projekt uchwały, który 

został zamieszczony wraz z porządkiem obrad dzisiejszej sesji w Biuletynie Informacji 

Publicznej i tam można było zapoznać się z projektem uchwały w sprawie skargi. 

Posiedzenia Komisji rady oraz sesje są jawne , można brać w nich udział. 

Przewodniczący rady udzielił głosu Skarżącej. 

Skarżąca mówiła, że miała nadzieję, że w uchwale w sprawie rozpatrzenia skargi będzie 

zawarte porozumienie w kwestii rozwiązania sytuacji w tym terenie czyli ustawienie znaku 

informującego o tym , że ulica jest bez wylotu, że będą obsadzenia drzewkami. 

Skarżąca mówiła, że słyszała, że skargę uznano za bezzasadną z czym się nie zgadza, 

ponieważ skarga jest zasadna w każdej kwestii nawet prawnej i jeśli dalej będzie podtrzymana 

to Skarżąca będzie zmuszona zwrócić się do Wojewody o powołanie komisji spoza naszego 

rejonu i będzie robiła wszystko żeby udowodnić zasadność skargi. 

Przewodniczący rady mówił, że wprowadzenie rozwiązań technicznych w tym terenie nie 

należy do meritum uchwały. Rada wypowiada się nad tym czy skarga jest zasadna czy też nie.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13  głosów za  

1 głosów przeciwnych  

2   głos  wstrzymujący  
Ze względu na niezgodność powstałą w liczeniu oddanych głosów a liczbą radnych obecnych 

na sali obrad  Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku :  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  

Drugie głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

10 głosów za  

1 głosów przeciwnych  

3 głosy  wstrzymujące  

Ze względu na niezgodność powstałą w liczeniu oddanych głosów a liczbą radnych obecnych 

na sali obrad  Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 

Ze względu na niezgodność powstałą w liczeniu oddanych głosów a liczbą radnych obecnych 

na sali obrad  Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 

Drugie głosowanie nad przyjęciem wniosku :  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  

Trzecie  głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

10 głosów za  

1 głosów przeciwnych  

4 głosy  wstrzymujące  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział , że w poprzednim głosowaniu radny Walczak 

głosował za podjęciem uchwały a tego nie zauważył. 

Radny Walczak mówił, że chciał sprawdzić funkcjonowanie liczenia głosów.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że rada będzie procedowała nad odłożonym 

projektem uchwały w  sprawie sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej 

samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy i poprosił o 

wyjaśnienia do projektu uchwały w związku z wcześniejszymi wątpliwościami. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że podstawa prawna w tym projekcie 

uchwały jest rozszerzona, ma charakter informacyjny, nie wpływa to na ważność uchwały. 

Jeżeli rada uważa, że należy pominąć te kwestie to proszę przegłosować. 

Przewodniczący rady zwrócił się do radnego Sylwestra Kacprzaka czy wnioskuje o 

wykreślenie § 3 i §4? 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że skoro Burmistrz jako  projektodawca uchwały uważa, 

że należy te zapisy zostawić, to on wyrazi swoje zdanie w głosowaniu  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1   głos  wstrzymujący  

k) w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków wniosła autopoprawkę do projektu uchwały w 

podstawie prawnej tj. wykreślenie § 140 a w jego miejsce wpisanie § 17 pkt. 5. 

Głosowanie nad autopoprawką:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1   głos  wstrzymujący  
Jedna osoba ze składu rady nie głosowała. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że projekt uchwały wynika z ostatnich dużych zmian 

wprowadzonych  w kodeksie wyborczym oraz w ustawie o samorządzie gminnym 

dotyczących m.in. funkcjonowania rad gmin. 

Radny mówił o tym, że wraz z Panią Sekretarz oraz pracownikiem biura rady uczestniczył w 

spotkaniu informacyjnym w sprawie zmian wprowadzonych  w kodeksie wyborczym. 

Dokonanie zmian w Statucie Gminy Stryków jest konieczne jeszcze w tej kadencji , aby nowa 

rada mogła się ukonstytuować i funkcjonować. Robimy to na dwa sposoby:  na kanwie 

obowiązującego Statutu wprowadzamy poprawki lub uchylamy obowiązujący i sporządzamy 

oraz przyjmujemy nowy.   

W związku z tym radny apelował do radnych o rozwagę i maksymalne zaangażowanie przy 

pracach nad zmianami w Statucie, które powinniśmy przyjąć w takim czasie aby organ 

nadzoru mógł zweryfikować go pod względem prawnym. 

W nawiązaniu do przedstawionego projektu uchwały radny mówił, że projekt zawiera wiele 

zapisów powielonych wynikających wprost z obowiązującego statutu i pytał czy jest to 

potrzebne. Pojawia się zapis o funkcji wiceprzewodniczącego, który nie ma określonych 

zadań.  

Przewodniczący Rady Miejskiej mówił, że w nawiązaniu do wypowiedzi radnego 

Kacprzaka dobrze byłoby uszczegółowić projekt uchwały , radni zastanowią się kto chce 

pracować w komisji statutowej i zaproponował podjęcie uchwały na sesji rady w maju. Być 

może ukażą się do czerwca jakieś wytyczne Wojewody do projektu nowego statutu. 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 7 maja b.r. o godz.13 odbędzie się prezentacja 

jednej z firm systemu nagłośnienia , transmisji obrad rady oraz systemy do głosowania. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków mówiła, że zamiarem tego przedłożonego 

projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej komisji statutowej było to aby projekt 

uchwały w sprawie statutu był w miarę szybko opracowany aby nowe zapisy mógł 

zweryfikować pod względem prawnym organ nadzoru. Organ nadzoru przygotuje wzorcowy 
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projekt do wykorzystania. Jeżeli jest wola odłożenia projektu uchwały to odłóżmy ale będzie 

mniej czasu na prace komisji statutowej. Co do treści możemy dyskutować. 

Radna Anna Ślęzak proponowała przyjąć uchwałę aby komisja miała więcej czasu na pracę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pytał kto zwołuje pierwsze posiedzenie komisji, ponieważ 

w projekcie uchwały tego nie ma? 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków mówiła, że są pewne kwestie nieuregulowane 

tak samo jak to, że projekt statutu przygotowuje komisja statutowa. Przewodniczący rady 

zwołuje posiedzenie do czasu wyboru przewodniczącego. Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowie więc Burmistrz też może zwołać. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że taki projekt uchwały w sprawie Statutu powinien być już 

przygotowany a komisja nad nim pracuje. Ze strony Urzędu powinna być propozycja statutu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej postawił wniosek o wykreślenie z projektu uchwały § 3 

mówiącego o zakończeniu pracy Komisji Statutowej. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

14  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1   głos  wstrzymujący  
Na członków Komisji Statutowej zgłoszeni zostali: 

1) Pan Sylwester Kacprzak, 

2) Pan Bogdan Walczak, 

3) Pan Krzysztof Bandurowicz, 

4) Pan Damian Drzewiecki, 

5) Pan Paweł Kasica, 

6) Pan Karol Lenart, 

7) Pan Marek Gierat. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej 

w w/w składzie :  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10-cio minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie  Przewodniczący Rady Miejskiej po stwierdzeniu quorum wznowił obrady 

XLVIII sesji. 

 

Ad. pkt. 8 Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zgłosił następującą interpelację: 

 ile osób będących na emeryturze pracuje w Urzędzie Miejskim w Strykowie i 

jednostkach organizacyjnych, jakie zajmują stanowiska i do kiedy są zatrudnione?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa poinformował, że zostanie przygotowana 

odpowiedź w tej sprawie. 

Radny Marek Gierat mówił o tym, że zakład energetyczny wycinał gałęzie nad linią 

energetyczną w miejscowości Pludwiny ale gałęzie pozostały w rowie przy drodze. Należy je 

usunąć, ponieważ rów jest niedrożny. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przyjął zgłoszenie radnego. 

Radna Marzena Skwarko pytała czy odpady segregowane- plastik mogą być odbierane 

częściej niż 1 raz w miesiącu? Czy jest możliwość odbioru 2 razy w miesiącu. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że umowa określa odbiór tego 

typu odpadów na 1 raz w miesiącu. W związku z tym należy zaopatrzyć się w worki. 

Radny Sylwester Kacprzak nawiązał do kwestii rozpatrywanej na dzisiejszym posiedzeniu 

skargi na Burmistrza Strykowa i mówił, że Komisja dokonując analizy skargi złożyła do 
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zarządcy drogi prośbę o dokonanie odpowiedniego oznakowania drogi wewnętrznej 

odpowiednimi znakami. Czy ten temat był już analizowany , jak będzie wyglądała jego 

realizacja? Jaka będzie forma uczestnictwa osób , które tam mieszkają? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że omówi tę sprawę m.in. z 

przewodniczącym osiedla na terenie , którego leży droga. Wszystkie te niedogodności zostaną 

wyeliminowane. 

Radny Bogdan Walczak w nawiązaniu do osiedla Piłsudskiego mówił: 

występują pewne utrudnienia w różnych sprawach: w  ograniczeniu prędkości, w tym , że 

dzieci bawią się na jezdni. Występują też inne problemy- parking po sąsiedzku ze Skarżącą. 

Będę rozmawiał z Panem Wiesławem i z Panią Grażyną o tym żeby wprowadzić tam strefę 

zamieszkania gdzie ograniczenie prędkości jest do 20 km/h. Pieszy ma wtedy pierwszeństwo. 

Wystąpię na piśmie do Burmistrza w tej sprawie. 

Dodatkowo należy wprowadzić znak ,,droga bez przejazdu ʼʼ. 

Skarżąca zabrała głos i zwróciła się z prośbą  aby poprawić sytuację, która tam zaistniała: 

 ustawić znak – ulica bez wylotu bo wjeżdżając od strony miasta nie widać , że jest to 

ulica bez wylotu, 

 posadzić drzewka wokół trawnika, 

 odsunąć miejsca parkingowe od nieruchomości. 

Skarżąca jeszcze raz podkreśliła, że nie zgadza się z opinią, że skarga jest niezasadna. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że wniosek radnego Walczaka jest słuszny- dostosować 

do warunków faktycznych, które tam panują. Należałoby przyjrzeć się wszystkim miejscom 

na gminie gdzie należałoby wprowadzić pewne ograniczenia dla poprawy bezpieczeństwa. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa prosił aby wszystkie te kwestie były poparte 

uchwałami zebrań wiejskich, aby nie było takich sytuacji, że te zgłoszone wnioski zostają 

wprowadzone a przychodzi mieszkaniec i pyta dlaczego to zostało wprowadzone. Dotyczy to 

progów zwalniających , przystanków itp.  

Radny Dariusz Dziewulski pytał kiedy zostanie naprawiona wyrwa w asfalcie na drodze w 

Tymiance w okolicach kapliczki? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że przetarg na zadanie został 

rozstrzygnięty, jest wybrany wykonawca i po długim weekendzie rozpoczną się prace na tej 

drodze. Gmina chce aby inwestor wymienił wszystkie przepusty w przebiegu drogi w 

Tymiance na nowe. 

Radny Sylwester Kacprzak zebranie wiejskie we wsi Dobra przyjęło wniosek w sprawie 

przeniesienia progu zwalniającego w Dobrej w drodze prowadzącej od ,,14ʼʼ w kierunku 

Dobra Nowiny w miejsce gdzie nie ma akurat posesji. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że należy przedstawić zgodę 

właściciela posesji, przy której ma być zlokalizowany próg. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Rolnictwa był 

omawiany temat konieczności budowy nowej oczyszczalni ścieków. Kilkukrotnie była 

poruszana sprawa budowy oczyszczalni na terenie przyległym bezpośrednio do obecnej 

lokalizacji. Z wypowiedzi Burmistrza  wynika, że studium wykonalności pokazało, że 

lepszym terenem pod budowę jest teren prywatny i jest to coś czym powinniśmy się kierować. 

Wymaga to jednak wykupu terenu prywatnego. Lokalizacja nowej oczyszczalni na terenie 

,,po lisach ʼʼ według radnego jest zła. W tej chwili na terenie prywatnym pomiędzy 

oczyszczalnią a ,,lisami ʼʼ trwa budowa. Być może w niedalekiej przyszłości dalszą część 

terenu prywatnego też wykupi inwestor i nie będziemy mieli możliwości pozyskania terenu 

pod budowę oczyszczalni ścieków. Lokalizacja oczyszczalni ścieków na terenie po lisach jest 

gorszym rozwiązaniem niż wykup terenu prywatnego. Radny zwrócił się o zastanowienie nad 

tym tematem bo w niedalekiej przyszłości tego terenu prywatnego może nie być.  
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że tak jak radny wspomniał, jest to 

jego opinia. Mamy obok tereny nasze gminne, których nie musimy kupować. Daję temat pod 

rozwagę komisji i radzie, proszę zdecydować. 

Radny Jarosław Włodarczyk mówił, że z informacji mieszkańców wsi Wyskoki wie , że 

gmina przystąpiła do budowy motocrossu. Jest to powodem niezadowolenia w sołectwie. 

Mieszkańcy oczekiwali, że w zamian za to będzie dla nich budowa świetlicy wiejskiej.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa zwrócił się do radnego Włodarczyka  o 

przedstawienie jasnego stanowiska sołtysa i rady sołeckiej w tej sprawie.  

Radny Andrzej Janeczko pytał: 

 co w sprawie budowy drogi Ługi –Cesarka? 

 co z przeniesieniem przystanku w Ługach, czy gmina łódź wyraziła zgodę aby autobus 

zatrzymywał się na pętli ,,60ʼʼ? 

Co do progów zwalniających radny proponował aby zastanowić się nad nimi, ustalić , bo 

zdarza się tak że dwóch mieszkańców chce – reszta nie chce.  

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że jest pozwolenie na budowę drogi Ługi-Cesarka 

natomiast na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze tego zadania w budżecie. 

Przystanki- zleciliśmy organizację ruchu, przystanek 60 – zwróciliśmy się do Zarządu Dróg i 

Transportu w Łodzi o udostępnienie przystanku. Musimy czekać na oficjalne zgody. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że rada rozlicza go z przyjętego i 

realizowanego budżetu. Nie wszystkie  zadania mają rozstrzygnięcia przetargowe w związku 

z tym Burmistrz mówił, że nie widzi możliwości wprowadzenia kolejnego, nowego dużego 

zadania do budżetu na ten rok ze względu na środki finansowe. 

 

Ad. pkt. 9 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice zwrócił się z prośbą aby komisja obejrzała most w 

Smolicach , który jest bardzo zniszczony, odpadła bariera zabezpieczająca, część mostu 

wpadła do rzeki. Jest projekt więc w imieniu mieszkańców Sołtys wnioskował o wykonanie 

chociażby samego mostu choć droga też jest w złym stanie i powinna być zrobiona. Dużo 

mieszkańców dojeżdża tamtędy do pracy. 

Pani Danuta Kwiatkowska sołtys wsi Sadówka pytała czy przy szacowaniu szkód 

wyrządzonych przez zwierzynę leśną będą pracowali sołtysi wraz z pracownikiem Urzędu?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że temat ten będzie 

szczegółowo omówiony na najbliższym spotkaniu z sołtysami. 

Mieszkaniec I: 

mówił, że: 

 radny Bandurowicz przedstawiając swoje stanowisko w kwestii budowy oczyszczalni 

ścieków nie uzyskał akceptacji. 

W związku z tym Mieszkaniec proponował po raz kolejny, aby rada zobowiązała Burmistrza 

do zlecenia opracowania przedprojektowego inwestycji.  

 jako obserwator obrad rady, ma duży niedosyt co do sposobu a właściwie jego braku 

przedstawiania uchwał, w oparciu o jakie materiały jest to robione, jeżeli w oparciu o 

materiały przedstawiane jako informacja publiczna , to jest to robione bez właściwego 

rozeznania np. sprzedaż działki w Pludwinach- jakie jest przeznaczenie tej działki w 

planie zagospodarowania  w studium – nie ma takiej informacji w projekcie tej 

uchwały. Na jakiej podstawie w związku z tym odbyło się głosowanie rady nad tym 

projektem? Czy każdy ma wystarczającą wiedzę do głosowania w tej sprawie? 

W związku z tym Mieszkaniec wnioskował o wskazanie osoby z rady do przedstawiania na 

sesji informacji , co w danym punkcie obrad jest dyskutowane , podejmowane. 
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Przewodniczący rady wyjaśnił, że wszystkie projekty uchwał procedowane podczas sesji są 

szeroko, szczegółowo omawiane na posiedzeniach merytorycznych komisji. Posiedzenia 

komisji są jawne , każdy może brać w nich udział. Informację o posiedzeniach komisji są 

dostępne w BIP. Poza tym w gminnym portalu mapowym każdy obywatel może znaleźć 

informację o danej działce, sposobie jej przeznaczenia w planie zagospodarowania czy w 

studium. 

Radny Walczak mówił: 

 przygotowanie zbiornika wodnego- zalewu do sezonu. Zdaniem radnego ten obiekt 

powinien funkcjonować cały rok , nie tylko latem. Na wspinalni linowej pourywane są 

sznurki, w piaskownicy brak jest furtki- proszę o naprawienie, 

 w niektórych miejscach tam gdzie jest zakaz postoju lub zatrzymywania umieścić 

zapis, że nie dotyczy to chodnika np. przy aptece. 

Radny Karol Lenart mówił o braku oświetlenia na rondzie w Sosnowcu, 

Radny odniósł się: 

 do wypowiedzi w sprawie oczyszczalni ścieków i mówił, że na posiedzeniu Komisji 

przyjęte zostały uwagi Pana Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Strykowie i Kierownika oczyszczalni. Potrzeba ok.4 ha terenu aby 

oczyszczalnia mogła się rozwinąć, 

 do wypowiedzi w sprawie sprzedaży działki w Pludwinach- działka jest bez dojazdu, 

czyli może być zbyta w zasadzie osobom , których grunty sąsiadują z tą działką. 

Mieszkaniec II 

mówił: 

 nie wszyscy uczestnicy ruchu drogowego są traktowani w taki sam sposób tzn. piesi i 

rowerzyści- nie ma ścieżek rowerowych. Czy budowana droga w Tymiance będzie 

uwzględniała te potrzeby? 

 problem śmieci plastikowych- czy w obowiązującym porządku prawnym samorząd 

może zajmować się utylizacją śmieci w tym  przetwarzaniem plastiku na lekki olej 

opałowy? 

 kiedy będzie zakończona budowa drogi ul. Zlotowa w Strykowie ? 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że budowa ul. Zlotowej jest na ukończeniu, jest 

opracowana organizacja ruchu na ul. Warszawskiej przy włączeniu w ul. Zlotową .Na okres 

ok.2 tygodni będziemy musieli zamknąć wlot z  ul. Kopernika w ul. Warszawską. Od 16 maja 

do 30 maja b.r. taki jest przewidziany termin zmiany organizacji ruchu. W związku z tym 

będą utrudnienia w komunikacji poruszającej się po Strykowie zarówno gminnej jak i linie 60 

, 2 i komunikacja do Zgierza. Wypadną z użytkowania w tym momencie dwa przystanki na 

ul. Kopernika. Jesteśmy w trakcie utworzenia tymczasowego przystanku na ul. Kolejowej dla 

autobusów a na ul. Grunwaldzkiej zostanie wprowadzony tymczasowy zakaz zatrzymywania 

się po jednej stronie ulicy. 

Całe zadanie budowa ul. Zlotowej przewidziane jest do zakończenia do 30 maja b.r. 

Radny Łukasz Orłowski w odniesieniu do parkowania mówił, że skoro nie będzie można 

zatrzymywać się na ul. Grunwaldzkiej co w tym momencie jest zasadne aby mogły 

przejeżdżać autobusy, ale problem parkowania już się przewinął dziś kilkukrotnie w 

wypowiedziach radnych, w związku z tym radny prosił aby zacząć myśleć o organizacji 

miejsc parkingowych w Strykowie. Parking nad zalewem- ruina, płyty i beton popękane. Na 

początku kadencji  była rozmowa o wykupie terenu za Urzędem pod parking- zrobił się z tego 

park. Kilka razy podnosiłem sprawę wysadzenia drzewek przed apteką na Placu 

Łukasińskiego i zmianę organizacji parkowania. O parkingu przy kościele mariawickim też 

nic nie słychać, parking naprzeciw szkoły na Targowej – też jest tam bałagan jak popada. 

Na następnej komisji oświaty powinna odbyć się dyskusja na ten temat jakie są opcje 

rozwiązania parkowania w Strykowie.  
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Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys wsi Sosnowiec mówił, że znowu nie jest oświetlone rondo w 

Sosnowcu. 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że już poprzednio, kiedy był brak oświetlenia na rondzie 

, po rozmowach z generalną dyrekcją, Gmina ustaliła przyczynę awarii, która została 

usunięta. Jest to na gwarancji , wspólnie próbujemy ustalić co jest przyczyną częstych awarii i 

wyeliminować powtarzające się awarie. 

  

Ad. pkt. 10 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Damian Drzewiecki   odczytał 

protokół Komisji U i W i poinformował, że na posiedzeniu w dniu 26 kwietnia 2018 r.  roku 

Komisja  nie przyjęła wniosków. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu:  

11 głosów za  

1 głos przeciwny  

0  głosów  wstrzymujących  

Ad. pkt. 11 Zamknięcie obrad. 

Przed zamknięciem obrad przewodniczący poinformował, że: 

 w dniu 30 kwietnia b.r. upływa termin złożenia oświadczeń majątkowych radnych, 

 sesja w miesiącu maju odbędzie się w dniu 24 maja 2018 r., 

 przyjmowane są zgłoszenia chętnych radnych na wyjazd do schroniska dla zwierząt. 

Po zgłoszeniu zostanie ustalony termin wyjazdu. 

 prezentacja systemu do głosowania odbędzie się w dniu 7 maja 2018 r. o godz.13.00. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLVII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 12.30 

dokonał zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam czterdziestą ósmą  sesję Rady Miejskiej w 

Strykowie ˮ. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Z. Kubiak         

          Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie    

Paweł Kasica 

 


